
To:

[EC EXE @ in

vw]From: ;

Sent: Thur 12/8/2022 8:15:46 AM

Subject: FW: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Received: Thur 12/8/2022 8:15:47 AM

Kan ik hierja op zeggen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www _blackberry.com)

Van: [IEEETEE BERET ninvws.ol>
Datum: woensdag 07 dec. 2022 10:56 PM

Aan:EEEJEEN aminvwsn>
Onderwerp: RE: Voorbereiding post-COVID EPSCO

De voorbereiding die hij mee krijgt, heb jij die gezien, voldoet die aan de onderstaande vragen?

TX,

Verzonden: woensdag 7 december 2022 22:08

aan:ICED)EDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Dank je.

We moeten zorgen dat hij vrijdag in Brussel het gevoel krijgt dat er aandacht is voor zijn wensen.

lk zal ook EENhier nog op wijzen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 07 dec. 2022 5:32 PM

Aan: IESE. JEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Zie hieronder, goed dat je dit kent.

Ik heb hier volgende week gesprek over met minister.....

Verzonden: dinsdag 6 december 2022 14:51

aan:ICE) SEE ~invws.n >

Onderwerp: FW: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Ter info onderstaande mail van [JEEEGoed om te hebben voor het PO met de minister dat net in de agenda is gekomen.

968312



968312

Verzonden: maandag 5 december 2022 15:01

lk bekeek net de annotatie van de 4 bila’s die nu voor vrijdag gepland staan m.b.t. post-COVID. Daarover nog een aantal vragen,

want volgens mij zijn we er nog niet.

* De minister heeft verzocht deze EPSCO te willen benutten voor krachtenbundeling rondom post-COVID, zoals hij ook al

eerder met de Kamer heeft gecommuniceerd;
« Daartoe wilde hij graag (en marge) spreken met collega’s;
* Hijgaf aan concrete stappen te willen maken tijdens zijn bezoek en daarbij idealiter ook financieel krachten te bundelen

voor onderzoek;
* Het op deze agenda krijgen is niet gelukt dus bleef staan voor deze EPSCO zo concreet mogelijke stappen te maken + het

voorbereiden van een notitie om te agenderen voor een volgende keer;
* De minister heeft eerder gevraagd naar het krachtenveld/waar staan we nu met collega’s op dit punt.

In de voorbereiding van de gesprekken met Spanje, Italié, Duitsland staat enkel de volgende bullet:

« Steun vragen voor actieve steun EU data-uitwisseling en (biomedisch) onderzoek naar post-COVID.

In de voorbereiding van het gesprek met de Eurocommissaris:

* Commissaris oproepen tot actieve inzet op ontsluiting van EU-data en (biomedisch) onderzoek naar post-COVID. Informeren

naar ontwikkelingen hieromtrent na oproep Commissaris aan lidstaten om data te delen. Bijvoorbeeld creéren platform met

voldoende (financiéle) middelen, mogelijkheden onder Horizon Europe en/of EU4health?

Wat ik mis:

* Wat neemt de minister mee in zijn achterzak aan financiéle middelen?

* Wat is de concrete landingszone voor de minister tijdens de gesprekken? lk neem aan dat zijn collega’s ook voorbereid

worden op een becogde uitkomst? Dit leest nog enkel als een vrijblijvende oproep.

Oo Uitkomst van deze gesprekken zou minimaal kunnen zijn steun om de notitie voor de volgende raad voor te

bereiden/gezamenlijk een coalitie vormen?

0 En (op zijn minst met potlood) aftasten financieel commitment?

« Zijn er in het krachtenveld nog meer lidstaten (bijv. Luxemburg) die hij tijdens de raad nog zou kunnen aanschieten?

* Waarom is de voorbereiding in het Nederlands als de minister de gesprekken in het Engels voert?

Kan er nog een concretiseringsslag gemaakt worden op de voorbereiding van de minister (en dat van de counterparts waar hij mee

spreekt)?

Dank!
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